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Besvarelse af spørgsmål nr. 611 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 611 (Alm. del), som Folketin-

gets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 3. februar 2021. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF). 
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Retsudvalget 2020-21
REU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 611 

Offentligt
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Spørgsmål nr. 611 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Vil ministeren svare konkret på REU alm. del – spørgsmål 447, 

hvoraf det tydeligt fremgår, at der ønskes et svar fra ministeren 

på, hvordan ministeren vil mindske den massive mængde nar-

kotika, der bliver fundet i landets fængsler?” 

 

Svar: 

 

Som det fremgår af den besvarelse, der henvises til i spørgsmålet, er indsat-

sen mod ulovlige effekter, herunder narkotika, i fængsler og arrester en pri-

oriteret opgave, som kriminalforsorgen tager meget alvorligt. Flere af de 

indsatser, der fremgår af besvarelsen, er en udmøntning af den nuværende 

flerårsaftale om kriminalforsorgens økonomi. 

 

I løbet af 2021 skal vi forhandle en ny flerårsaftale, og i den forbindelse skal 

vi drøfte sikkerheden i kriminalforsorgens institutioner, herunder indsatsen 

mod indsmugling af narkotika.    
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